

No. 37245. Multilateral

CONVENTION (NO. 182) CONCERNING THE PROHIBITION AND IMMEDIATE ACTION FOR THE ELIMINATION OF THE WORST FORMS OF CHILD LABOUR. GENEVA, 17 JUNE 1999 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2133, I-37245.*]

TERRITORIAL APPLICATION IN RESPECT OF GIBRALTAR*

United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland

Notification deposited with the Director-General of the International Labour Office: 24 April 2024

Date of effect: 24 April 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 14 November 2024

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 37245. Multilatéral

CONVENTION (NO 182) CONCERNANT L'INTERDICTION DES PIRES FORMES DE TRAVAIL DES ENFANTS ET L'ACTION IMMÉDIATE EN VUE DE LEUR ÉLIMINATION. GENÈVE, 17 JUIN 1999 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2133, I-37245.*]

APPLICATION TERRITORIALE À L'ÉGARD DE GIBRALTAR*

Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord

Dépôt de la notification auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 24 avril 2024

Date de prise d'effet : 24 avril 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 14 novembre 2024

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.